



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P18086

**Briefing on Embracing the World – Hokkaido Leadership Training Cultural Exchange Tour 2018/2019**  
擁抱世界 – 北海道領袖訓練文化交流團 2018/2019 簡介會

The briefing on the Embracing the World – Hokkaido Leadership Training Cultural Exchange Tour 2018/2019 will be held by the travel agency on 12th February 2019 (Tuesday). Parents are invited to attend the briefing so as to know more about the tour. For details, please refer to the information below.

協辦本校擁抱世界 – 北海道領袖訓練文化交流團 2018/2019 之旅行社將於二零一九年二月十二日(星期二)舉行有關交流團之簡介會。誠邀 貴家長撥冗參與，了解交流團之概況。詳情請參看以下資料：

Activity 活動：	Briefing on Embracing the World – Hokkaido Leadership Training Cultural Exchange Tour 2018/2019 擁抱世界 – 北海道領袖訓練文化交流團 2018/2019 簡介會
Date 日期：	12 <sup>th</sup> February 2019 (Tuesday) 二零一九年二月十二日(星期二)
Time 時間：	3:45 p.m. (For about 1 hour) 下午三時四十五分 (大約一小時)
Venue 地點：	Lecture Room 本校演講室
Co-Organiser 協辦機構：	Hong Tai Travel Services Limited 康泰旅行社有限公司

All participants are requested to attend the briefing and we highly recommend parents would kindly come to the briefing to get to know more information of the tour. Please return the reply slip to Ms Cheung Suk Yee on or before 31<sup>st</sup> January 2019 (Thursday).

所有參加交流團的同學必須出席簡介會，亦敬請 貴家長撥冗出席是次簡介會。敬請填妥回條，交 貴子弟於二零一九年一月三十一日(星期四)或之前送還張淑儀老師。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

  
Law Wing Chung, Principal 羅翼忠校長  
30<sup>th</sup> January 2019 二零一九年一月三十日

Reply Slip 回條

P18086

I acknowledge the above captioned circular regarding the 'Briefing on Embracing the World – Hokkaido Leadership Training Cultural Exchange Tour 2018/2019'.

本人知悉 貴校來函有關「擁抱世界 – 北海道領袖訓練文化交流團 2018/2019 簡介會」事宜。本人將\*

- I will be present in the 'Briefing on Embracing the World – Hokkaido Leadership Training Cultural Exchange Tour 2018/2019'  
出席「擁抱世界 – 北海道領袖訓練文化交流團 2018/2019 簡介會」
- I will not be present in the briefing.  
未克出席上述簡介會

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_

\*請於適當□內填上“✓”號。